
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. június 05-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Késve érkezett: Révay István alpolgármester. 

Ujváry Ferenc képviselő. 
 
Tanácskozási joggal:   Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről, 
 
      Honti Ildikó jegyzőkönyvvezető. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 8 képviselő jelen van. Révay István alpolgármester Úr és Ujváry 
Ferenc képviselő Úr nem jelzett, hogy nem vesz részt az ülésen, valószínűleg kis késéssel 
meg fognak érkezni. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Virág Imréné képviselő Asszonyt és Bán 
János képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Pályázati hiánypótlás 

Előadó: polgármester 
 
2. Indítványok, javaslatok 
 
1./ napirendi pont: Pályázati hiánypótlás 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A CEDE miskolci táblai játszótér pályázatának 
hiánypótlása ügyében, valamint a LEKI iskolai tanterem pályázatának hiánypótlása ügyében a 
költségvetési rendeletünket módosítani szükséges. Az anyag az ülés elején kiosztásra került. 
Arról van szó, hogy szerepelnie kell a költségvetésben konkrétan, összegszerűen annak az 
összegnek, amit önerőként vállaltunk. Azzal forintra egyeznie kell. Azért kellett most 
rendkívüli ülést tartani, mert a hiánypótlást be kell küldeni. Ennyi a változás a költségvetési 
rendeletben. Kérem, hogy alkossa meg a T. Képviselő-testület rendeletét. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. 
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Képviselő-testület 8 igen szavazattal megalkotta az 5/2008. (VI.05.) számú rendeletét a 
2008. évi költségvetési rendelet módosításáról. A rendelet teljes terjedelemben a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 2008. június 05-én kihirdetésre került. 
 
Megérkezett az ülésre Révay István alpolgármester Úr. 
 
Hajdu Gábor: A másik, amit hiánypótlásként be kell nyújtani az, hogy egy nyilatkozatot kell 
tennie a Tisztelt Képviselő-testületnek, hogy a játszótér felújítása pályázatra vonatkozóan 
kinyilatkozza, hogy a tulajdonát képező Bánréve 349/1 Hrsz-ú ingatlan jelenleg is 
játszótérként funkcionál. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

57/2008. (VI.05.) számú Határozat 
 

Tárgy: Pályázati hiánypótlás 
 

   Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete – HÖF-CÉDE  
Bánréve Miskolci-táblai játszótér felújítása pályázatra – kinyilatkozza,  
hogy a tulajdonát képező Bánréve 349/1 hrsz-ú ingatlan jelenleg is  
játszótérként funkcionál. 
 
 

Hajdu Gábor: Tájékoztatásképpen elmondom, hogy Jegyző Úr egy tárgyaláson vesz részt a 
Bábolna ZRt. tulajdonát képező ingatlanokkal kapcsolatosan. Molnár Oszkár országgyűlési 
képviselő Úr hívott össze egy megbeszélést. Egyben nem tudták értékesíteni a csomagot, így 
szétszedik, és meglátjuk, hogy hogyan alakul a dolog. 
 
2.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Őrsparancsnoki kinevezéssel egyetértés 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az rendőrkapitányi megkeresés a meghívó 
mellékleteként kiküldésre került. 
Szavazásra tette az őrsparancsnoki kinevezéssel kapcsolatos megkeresést, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

58/2008. (VI.05.) számú Határozat 
 

Tárgy: Őrsparancsnoki kinevezéssel egyetértés 
 
   Képviselő-testület egyetért azzal, hogy Görömbei Zoltán r. alezredes  

kerüljön kinevezésre az Ózdi Rendőrkapitányság Putnoki Rendőrőrs  
őrsparancsnokának. 
Utasítja a polgármestert, hogy a fentiekről a B-A-Z Megyei Rendőr-

 főkapitányság vezetőjét értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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b./ Faluközpont rekonstrukciója pályázat  
 
Hajdu Gábor: Tisztel Képviselő-testület! A faluközpont rekonstrukciója pályázati kiírásnak a 
váza már kint van, előreláthatólag egy-két héten belül kiírásra kerül, és úgy néz ki, hogy 
ősszel lesz beadható. A tervezői feladatokra az ajánlatokat megkértük. 
Ismertette az ajánlatokat, melyek a jegyzőkönyv mellékletét képezik.  
Javaslom, hogy az ST-RASZTER Tervező, Beruházó és Szolgáltató Kft. Budapest (Edelény) 
ajánlatát fogadjuk el. Az a legkedvezőbb az árakat nézve és a tervszállítási határidő is itt a 
kedvezőbb. Terv nélkül semmiképp nem lehet elindulni az ügyben. Ez nem a részletes terv, az 
már a közbeszerzési eljárás alá eshet, és akkor a kivitelező fizeti. Ezzel kapcsolatosan, vagy a 
jövő héten, vagy az azt követő héten feltétlenül találkoznunk kell egy rendkívüli ülés 
keretében a tervezővel, amikor elmondjuk a koncepciónkat. A Rákóczi utca tervét 
beterveztetjük, el kell dönteni, hogy hol legyen a játszótér, hová kerüljön az emlékmű és a 
szökőkút, és ha szükséges tovább, a temetőig is gondolkodhatunk, de úgy gondolom, hogy 
inkább itt a központi részben gondolkodjunk. Végig a temetőig lehetnének kandeláberek 
például, de nem biztos, hogy ez jó ötlet. Mi úgy kértük az ajánlatokat, hogy egyeztetés után 
kell elkezdeni a munkát. 
 
Vass András: Én is az ST-Raszter Kft. ajánlatát javaslom elfogadásra. 
 
Hajdu Gábor: Amennyiben úgy gondoljuk, hogy elkezdheti az elő skiccek elkészítését, úgy 
kb. két hét múlva tartjuk a rendkívüli ülést. Akkor már ezeket az elő anyagokat tudja hozni 
magával. Elmondjuk neki, hogy a járda legyen benne, tervezze a zöld területet, itt Liszkay 
József melletti területen, a játszóteret és az emlékparkot ott azon a területen ahol jelenleg is 
van a játszótér. Bár a játszótér kerülhet a kanyarba is. 
 
Vass András: A kanyarba a játszóteret nem javaslom. 
 
Megérkezett az ülésre Ujváry Ferenc képviselő Úr. 
 
Hajdu Gábor: Megmondjuk nekik, hogy a kanyarba találjanak ki valamit.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

59/2008. (VI.05.) számú Határozat 
 

Tárgy: Faluközpont rekonstrukciója pályázat  
 

   Képviselő-testület megbízza az ST-RASZTER Tervező, Beruházó és  
Szolgáltató Kft-t (Budapest, Népfürdő út 17/e., 3780 Edelény, Antal  
Gy. út 5.) a Bánréve faluközpont pályázat útján történő rekonstrukciós  
beruházáshoz kapcsolódó tervdokumentáció elkészítésével. 
Utasítja a polgármestert az ezzel kapcsolatos feladatok végrehajtására, a  
szerződés megkötésére. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 
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d./ Falunap rendezése 
 
Hajdu Gábor: A falunap időpontjáról már egy ezt megelőző testületi ülésen beszélgettünk, 
augusztus 23-án szombaton kerül megrendezésre. Mariannal összeállítottunk egy 
programjavaslatot, melyet ismertetek. Délután 16.00 órakor fúvószenekar nyitná meg, az 
állomástól jönnének, ide a központba, és ez a mazsorettesekkel egybekötött bemutató lenne. 
16.30 órakor lenne egy megnyitó. Ezután az iskolásaink műsora következne, citera és tánc. 
Fellépne ezt követően a Terc együttes. 18.00-19.00 óráig lesz kiírva a vendéglátás. 19.00 
órától zenélne a Kék Sirály együttes, ami utcabállal egybekötött lenne, az elmúlt évek 
gyakorlatának megfelelően. 21.00 órától lenne a tűzijáték. Délelőtt főző- és sport versenyek 
kerülnének megrendezésre. Ezt Tóth Csabáné Zsuzsa, Vass Andrással együttesen 
koordinálná.  
 
Tóth Csabáné: Amennyiben ezt még ki lehet egészíteni, akkor szeretném elmondani, hogy 
beszélgettünk Mariannal, hogy a főzőverseny és a sportversenyek közben szeretnénk a 
gyerekeknek kézműves foglalkozásokat szervezni, amennyiben az anyagi keretekbe ez még 
beleférne. 
 
Hajdu Gábor: Természetesen, nagyon jó ötlet. Péter a fekve-nyomó versenyt lehetne-e az idén 
is? Elvállalnád-e? Tavaly annak is nagy sikere volt. 
 
Elekes Péter: Természetesen lehet azt is. 
 
Hajdu Gábor: A versenyek díjazására az ajándékokat meg fogjuk vásárolni. 
Az idei programunk nem kerül egy nagy összegbe, és az az igazság, hogy nem is egy igazán 
tartalmas program. Jövőre már szeretnénk egy sokkal komolyabb rendezvényt, de az csak 
pályázati pénzzel együtt megvalósítható. A jövő évi sikeres lehet, mert a LEADER-be, ha 
minden igaz, erre is lesz mód pályázni. 
Döntenünk kellene arról, hogy a tombolával mi legyen? Lényegében semmibe nem kerül, az 
ára mindig visszajön. Szeretik is az emberek. Azt kell eldönteni, hogy egy esetleges büntetést 
be merjünk-e vállalni. Egy kicsit hazardírozás a dolog. 
 
Vass András: Nézze meg Jegyző Úr a lehetőségét ennek a dolognak. 
 
Révay István: Ezt már nem kell megnézni, az a lehetősége, hogy számlát kell adni mindenről.  
 
Elekes Péter: Véleményem szerint a falunapon ez is egy külön műsornak számít. Szerintem, 
nem kell kihagyni. 
 
Hajdu Gábor: Én is rajta vagyok, nagyon jó visszajelzéseket kaptunk róla az elmúlt évekről. 
Meg tudjuk szervezni, a tavalyi év gyakorlatának megfelelően. 
 
Révay István: Ezt szerintem is be kell vállalni. 
 
Vass András: Vágjunk bele. 
 
Hajdu Gábor: A tűzijátékra vonatkozóan megérkezett az ajánlat és a szerződés. A tavalyi év 
szerinti az egyik és küldött egy másik, kicsit bővebb 40.000,-Ft-tal drágábbat is. Én úgy 
gondolom, hogy jó lesz a tavalyi, épp elég az. 230.000,-Ft + ÁFA + 18.000,-Ft szakhatósági 
díj. 
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

60/2008. (VI.05.) számú Határozat 
 

Tárgy: Falunap rendezése 
 
   Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a falunap megrendezésére 2008.  

augusztus 23-án szombaton kerüljön sor. Az ismertetett program- 
tervezettel egyetért (délelőtt: sportversenyek, főzőverseny, délután  
16.00 órától:fúvószenekar, mazsorett, megnyitó, iskolások  
műsora, Terc együttes fellépése, tombola árusítás, vendéglátás, utcabál  
a Kék sirály együttessel, 21.00 órakor tűzijáték).  
Felhatalmazza a polgármestert a rendezvény  
szervezésére és a  közreműködőkkel szerződés kötésre. 
 

Hajdu Gábor: A következő rendkívüli ülésen napirendként szerepelni fog az orvosi ügyelet 
ügye, valamint a tervezővel kapcsolatos egyeztetés a faluközpont rekonstrukcióval 
kapcsolatosan, valamint július 01-jén lesz a köztisztviselők napja, ezzel kapcsolatosan a 
jutalom kérdése.  
 
Ujváry Ferenc: Előreláthatólag mikor lesz az ülés, ugyanis a pénzügyi bizottságnak is kellene 
majd előtte ülést tartania. 
 
Hajdu Gábor: Lehet, hogy a jövő héten, de lehet, hogy az utána következőn, bár azt én már 
későnek tartom. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József              Garaj Dániel    
     polgármester                    jegyző távollétében 
 
 
                Honti Ildikó 
          jegyzőkönyvvezető 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
           Virág Imréné                                                 Bán János 
              képviselő                                                          képviselő 
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